
 

 

 

 

ر ررتذكي   
رمنررنهائ  رالمستلمةرمنذرأكير سنواترر10باستلامرالأرباحرغي   

 

ا على مصالح    عش  ستنادًا إلى تعليمات مصرف قطر المركزي بشأن الأرباح غير المطالب بها لأكير من  ا 
ً
سنوات، وحفاظ

ن الذين لديهم أرباح غير مستلمة منذ   سنوات أو أكير أصبحت متاحة    عش  مساهمينا، يعلن بنك الريان أن قائمة المساهمير

  
ونن ن → أرباح أسهم    www.alrayan.com  الآن على موقع البنك الإلكير تحت: علاقات المستثمرين → أدوات المساهمير

 غير مستلمة. 

 

  القائمة المطالبة بأرباحهم غير المستلمة من خلال القنوات التالية: 
ن الذين تظهر أسماؤهم فن  يمكن للمساهمير

 بزيارة أي فرع من فروع بنك الريان شخصيًا أو من خلال ممثل مفوض لتقديم طلب تحصيل الأرباح.  •

ة عير فروع بنك الريان،    (  2023)قبل   ملاحظة: يجب تقديم طلبات الأرباح التاريخية عن السنوات السابقة      اذ  مباش 

 قد لا تتم معالجتها عير "إيداع". 

•   
ونن كة الإلكير ة مع "إيداع" لتحديث بيانات المساهم ومعلومات الحساب البنك  عير موقع الش   بالتواصل مباش 

www.qcsd.gov.qa   .أو تطبيق "إيداع" على الهاتف المحمول 

 . بعد   وما   2023استلام الأرباح الخاصة بالسنوات    يتيح ضمان ملاحظة: إن تحديث المعلومات لدى "إيداع"              

 

يعات المطبقة بهذا الخصوص.  *  تخضع الأرباح غير المستلمة منذ أكير من عش  سنوات للتش 
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Final Reminder to Collect Unclaimed Dividends for 10 Years 

In line with Qatar Central Bank regulations regarding dividends unclaimed for more than ten years, 
and to safeguard the interests of our shareholders, AlRayan Bank announces that the list of 
shareholders with outstanding dividend payments of ten years or more is now available on the 
Bank’s website www.alrayan.com under: Investor Relations → Shareholders Tools → Unclaimed 
Dividend. 

Shareholders whose names appear on the list may claim their uncollected dividends through the 
following channels: 

• By visiting any Al Rayan Bank branch in person or through an authorized representative 
to submit a request for dividend collection.  
Note: Requests for historical dividends from previous years (before 2023) must be submitted 
directly through AlRayan Bank branches, as they may not be processed via “Edaa”. 

 
• By contacting EDAA directly to update shareholder information and bank account details 

through the company’s website www.qcsd.gov.qa or the EDAA mobile application.  
Note: Updating the information with Edaa ensures the receipt of dividends for the years 2023 and 
beyond. 

*Unclaimed Dividends for more than ten years are subject to applicable legislation. 
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